



**AL-INSAAN SDN BHD (687722-A) (AJL931788)**

No.25-1, Jalan SP 2/4, Taman Serdang Perdana, Sek.2, 43300 Seri Kembangan, Selangor, Malaysia

Tel: 603 8941 8822

Fax: 603 8941 3322

Email: Info@insaan.my

Website: www.insaan.my

Customer Service Hotline: 1300 88 3636

Blogspot: www.myinsaan.blogspot.com

Success On Your Terms

Ref No: \_\_\_\_\_

**MOBILE STOCKIST APPLICATION FORM 流动经销商申请表格**

Full Name as IC 姓名:

NRIC/Passport No 身份证/护照号码: 



 Gender 性别:  Male 男  Female 女

Distributor ID 编号: \_\_\_\_\_ Race 种族:  Malay 马来人  Chinese 华人  Indian 印度人  Others 其他

Marital Status 婚姻状况:  Single 单身  Married 已婚 (Spouse Name 配偶姓名: \_\_\_\_\_)

Address 地址:

Handphone No 手机:

Fax No 传真:

Telephone No 电话:

Email 电邮: \_\_\_\_\_

**Requirement to a Become a Mobile Stockist (MS) 流动经销商基本条件**

Please tick (v) at appropriate column

( ) Current ranking is Platinum or Titanium: 级别是铂金或钛金:  Platinum  Titanium

( ) I have basic computer literature knowledge. 我拥有基本电脑常识

( ) I attended Road to Success Training

我曾经出席 RTS 培训班

Date attended to RTS 成功之道出席日期: \_\_\_\_/\_\_\_\_/2012

Venue of the RTS 成功之道出席地点: \_\_\_\_\_

( ) Before this application is approved, I will attend the Mobile Stockist Training

在还未正式成为流动经销商前, 我将会出席流动经销商培训班

( ) Once approved, MS need to purchase Mobile Stockist Pack worth RM 12,200.

批准后, 流动经销商须购买价值 RM12,200 的流动配套。

Recommended by:

\_\_\_\_\_  
Name:

ID:

\_\_\_\_\_  
Date:

## RULES AND REGULATIONS 条件与规则

1. You are automatically bound by all the Terms and Conditions set by the Company in the 'Mobile Stockist Operation Menu' once the application is approved.  
当公司批准申请后，您必须接受“流动经销商手册”所有的条件。
2. MS is obligated to key in sales within 21 days started from the day of receiving the payment from customers. Any failure to do so and/or complaints filed against MS, company may terminate your MS privileges.  
您必须从获得款项后的在 21 天内打单，如公司接到任何投诉，公司有权利终止其流动经销商的经营权。
3. MS must key in (use) within 6 months time for every stock purchased. Failure to do so will result in the losing of your e-stock.  
您必须在 6 月内使用订购之货品以免丧失所订购的货品。
4. Sales submission of MS must achieve a min RM500/month. Failure to do so in 3 consecutive months may result in the company terminating your MS right.  
每月您至少达到 RM500 的业绩，若连续 3 个月达不到最低限额，公司将有权终止其流动经销商的经营权。
5. Company reserves the right to revise/amend rules and regulations from time to time without prior notice. The company reserves the right to withdraw this appointment once the mobile stockist is found to have breached any rules and regulations.  
公司保留绝对的权利作出修订、更新和修改条规和规则。凡违法规则和条规的用户，公司有权利其终止流动经销商的经营权。

### Acknowledgement:

I hereby understand and accept the abovementioned rules and regulations. 在此，我理解并接受上述规则和规例。

\_\_\_\_\_  
Signature 签名

\_\_\_\_\_  
Date 日期

Note: The signature on this form will be counter verified against the signature on the Distributor Application Form. 此签名必须和传销商申请表格一致。

### FOR OFFICE USED ONLY 只限办公室用途

Received By 接收者:	Verified By 查证者:	Approved/Disapproved By 许可/不许可者:
Date 日期:	Date 日期:	Date 日期: